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>【篇一】母亲节祝福语英语短语
1、老婆，今天是母亲节，祝你节日快乐，天天美丽。
Wife, today is mother\'s day, wish your festival happiness, beautiful every day.
2、妈妈，您在哪儿，哪儿就是最快乐的地方！
Mom, where are you, where is the happiest place!
3、妈妈，给您我的全部的爱，您是我今生的祝福。
Mom, all my love for you, you are my only wish this life.
4、妈妈，您辛苦了，我希望我能使您晚年生活更幸福。
Mom, you were laborious, I hope I can make you happier in later life.
5、岁月给母亲带来忧愁，但未使她的爱减去半分。母亲节快乐！
Years bring mother sad, but did not make her love minus. Happy mother\'s day!
6、除了母亲，谁能荣膺，让我们齐颂母亲我爱你！母亲你永远快乐！
In addition to the mother, who was, let us JiSong mother I love you! Mother you will be happy forever!
7、母爱是多么强烈、自私、狂热地占据我们整个心灵的感情。
A mother\'s love is how strong, selfish, fanatical occupy our whole heart feelings.
8、虽然您不轻易表露，但我知道您一直都在关心着我。谢谢您，妈妈！
Although you don\'t show, but I know that you have been concerned about me. Thank you, mom!
9、再也没有什么能比人的母亲更为伟大。母爱是世间最伟大的力量。
Nothing is more great than a man\'s mother. A mother\'s love is the greatest power in the world.
10、岁月已将您们的青春燃烧，但您们的关怀和勉励将伴我信步风雨人生。
The years have will burn your youth, but you care and encouragement to walk with me life.
>【篇二】母亲节祝福语英语短语
1、愿妈妈安康、长寿！少劳累，多享福！
Let\'s health and long life. Enjoy less tired and more!
2、我的生命是从睁开眼睛，爱上我母亲的面孔开始的。
My life is from opened his eyes and fell in love with my mother\'s face.
3、“满目清山夕照明”愿您老晚年幸福，健康长寿！
\"There are mountains to evening lighting\" may you be old age happiness, longevity and health!
4、母亲节快乐！所有的母亲，都是这世间最尊贵的。
Happy mother\'s day! All of the mother, is the most respected in the world.
5、妈妈，虽然我老跟您发脾气，但我真的爱您！
Mom, although I always temper with you, but I really do love you!
6、母亲永远是我心灵的港湾，祝亲爱的妈妈健康快乐。
Mother is always my soul harbour, I wish my dear mother healthy and happy.
7、妈妈，您的怀抱最温暖。无论我走多远，心中永远眷恋您。
Mother, you embrace the most warm. Wherever I go far, heart forever sentimentally attached to you.
8、母亲的心是儿女的天堂。母亲是孩子未来命运的创造者。
Mother\'s heart is a paradise for children. Mother is the creator of child future.
9、眷恋如无边的海洋，一次又一次起伏的浪，想起您，多好！
Attachment as boundless ocean, again and again, rolling waves, think of you, how nice!
10、世界上能够让我献出生命的只有您，我的妈妈。我将爱您一生！
Only you can let me gave his life in the world, my mother. I will love you whole life!
>【篇三】母亲节祝福语英语短语
1、人生最圣洁、最美好的，就是母亲。
The life most holy, the most beautiful and good, is mother.
2、妈妈：祝您健康长寿！永远年轻！天天快乐！
Mom: I wish you longevity and health! Forever young! Happy every day!
3、您是给我以生命并抚育我成长的土地，我深深地爱着您。
You gave me life and tending to growth of the land, I deeply in love with you.
4、亲爱的老婆，我代未出世的孩子问候你，祝你节日快乐！
Dear wife, I remember her unborn child to you, wish you a happy holiday!
5、是您指引我走出第一步，帮助我找到以后的路，谢谢您，妈妈！
Is your guide me out of the first step, help me to find the way to future, thank you, mom!
6、摘一束美丽的鲜花，采一束清晨的阳光。送给你，亲爱的妈妈！
Pick a bunch of beautiful flowers, pick a bunch of the morning sun. For you, my dear mother!
7、在这个特殊的节日里我衷心祝福我的妈妈节日快乐！道一声您辛苦了！
In this special day I wish my mother happy holidays! Say you were laborious!
8、孩子的妈，今天是母亲节，你也该歇歇了，让我帮你看管一天钱行吗？
The child\'s mother, today is mother\'s day, you also should take, let me help you look after a day walker?
9、岁月的流逝能使皮肤逐日布满道道皱纹，我心目中的您，是永远年轻的妈妈。
Years can make the skin day is full of behing wrinkles, of you, in my mind is always young mother.
10、妈妈，我曾是你身边的一只备受关怀的小鸟，今天它为你衔来了一束芬芳的鲜花。
Mom, I was a highly care bird around you, today it take for you to a bouquet of fragrant flowers.
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